

No. 6863. CUSTOMS CONVENTION CONCERNING FACILITIES FOR THE IMPORTATION OF GOODS FOR DISPLAY OR USE AT EXHIBITIONS, FAIRS, MEETINGS OR SIMILAR EVENTS. DONE AT BRUSSELS, ON 8 JUNE 1961<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:*

19 March 1964

SWEDEN

(To take effect on 20 June 1964.)

*Certified statement was registered by the Customs Co-operation Council on 30 April 1964.*

N° 6863. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE AUX FACILITÉS ACCORDÉES POUR L'IMPORTATION DES MARCHANDISES DESTINÉES À ÊTRE PRÉSENTÉES OU UTILISÉES À UNE EXPOSITION, UNE FOIRE, UN CONGRÈS OU UNE MANIFESTATION SIMILAIRE. FAITE À BRUXELLES, LE 8 JUIN 1961<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le:*

19 mars 1964

SUÈDE

(Pour prendre effet le 20 juin 1964.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Conseil de coopération douanière le 30 avril 1964.*

No. 6864. CUSTOMS CONVENTION ON THE A.T.A. CARNET FOR THE TEMPORARY ADMISSION OF GOODS (A.T.A. CONVENTION). DONE AT BRUSSELS, ON 6 DECEMBER 1961<sup>2</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:*

19 March 1964

SWEDEN

(To take effect on 20 June 1964.)

*Certified statement was registered by the Customs Co-operation Council on 30 April 1964.*

N° 6864. CONVENTION DOUANIÈRE SUR LE CARNET A.T.A. POUR L'ADMISSION TEMPORAIRE DE MARCHANDISES (CONVENTION A.T.A.). FAITE À BRUXELLES, LE 6 DÉCEMBRE 1961<sup>2</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le:*

19 mars 1964

SUÈDE

(Pour prendre effet le 20 juin 1964.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Conseil de coopération douanière le 30 avril 1964.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 473, p. 187; Vol. 480; Vol. 483, p. 392, and Vol. 489.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 473, p. 219; Vol. 480 and Vol. 489.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 473, p. 187; vol. 480; vol. 483, p. 393, et vol. 489.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 473, p. 219; vol. 480 et vol. 489.